
Referat fra bestyrelsesmøde d. 3. oktober 2017. 

Alle tilstede. 

Punkt 9: Økonomi, nyt fra Karin, handel med indskud, og hvordan det ellers går med økonomien, 

udgifter ifb. m. redskabshuse. Regnskab gennemgået. Ser fint ud. Husk at hjælpe kasserer med 

kontering ved indkøb!   

 Punkt 24: Gennemgang af indkommet post. Intet at bemærke.                                                                                                                                                                                                                                                                         

Punkt: 197: Hjemmesiden, ny Webmaster, Status. Går fint. 

Punkt 298: Inventarliste. Intet nyt. Fryser slukkes i vinter. Klubhuset låses efter aftale med 

bestyrelsen. Principielt mellem standernedtagning og standerhejsning. 

Punkt 341: De aktive seniorer.  Der er glædeligt mange der giver en hånd med om onsdagen. 

Martin arbejder stadig på skiltning om rampe. Stativer bliver flyttet frem d. 4. okt. 

Punkt 365: Indkomne klager. Ingen. 

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. Ingen. 

Punkt 390:  Udarbejdelse af renoveringsprojektforeslag/tilbygning af klubhus, styringsgruppe, 

Status. Tilbud modtaget. Fremlægges på medlemsmøde. 

Punkt 391: Facebook. Går fint. 

 Punkt 400: Redskabshuse, køreplan, Status. Besked om igangsættelse af arbejdet sendt til 

kommunen. Række 1 er påbegyndt. Der kommer en kran og flytter husene. 

Punkt 405: Pæle ved nedkørsel til havnen, alternativ forslag. Kommunen har opsat 3 pæle. Nyt 

forslag: Opsæt en sten fra Martin. 

Punkt 406: Mastekran, status, ( fredag 06-10-17 ). Besigtigelse/godkendelse på fredag. 

Punkt 408: Medlemsmøde, forberedelse til medlemsmøde. Onsdag d. 11. okt. CJJ og KEN 

forbereder mødet. 

Punkt 409: Affaldsplan. CJJ har planen klar (mangler nøjagtig placering af redskabshuse). 

Punkt 410: Stativer der ikke bruges. Fremmede stativer skal ikke stå på klubbens areal. 

Eventuelt: 

Plan og markering for vinteropbevaring kommer snart.  

Kajakker fastlåses (FS). Vi overvejer at anskaffe et undervandskamera til inspektion af pæle m.m. 

Årshjul fremlagt. Fremlægges på medlemsmøde før det lægges på hjemmesiden. 

Der holdes indvielse af stien mellem Mou Bro og Egense Lystbådehavn på Mou Bro fredag d. 20. 

okt. kl. 13.30. Alle er velkommen. 


